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Zápis z porady projektového týmu projektu InCities 
 

 

Datum:  14. 1.. 2019  13:00-14:00 

Místo:   VŠTE D615 

Přítomní:  členové týmu:  Kramářová, Nývlt, Ližbetinová, Bartuška, Prušková, Šál, 

ostatní:  Kaňkovský (ke konci) 

 

 

Průběh porady: 

Jak projekt rozjet: 

Tým se sešel v této sestavě, aby vyhodnotil další postup na projektu a prodiskutoval harmonogram 

činností pro rok 2019 a rámcově i pro celý projekt. 

1) Vyhodnocení očekávání týmu: 

- od hlavního řešitele tým očekával podrobnější rozvedení cíle projektu a „state of the art“ 

z pohledu hlavního řešitele – to snad ostatně bylo základem myšlenky vůbec takový projekt 

navrhnout a následně podat 

- hlavní řešitel nereagoval na odsouhlasené aktivity v zápise z minulé porady, nereagoval 

(možná ani nevěděl), že je v projektu milník 12/2019 na výstupy z dotazníkového šetření 

(jestli se bude dělat do srpna state of the art a rešerše , tak tento milník není reálný 

dosáhnout, je třeba začít už teď 

- A HLAVNĚ zřejmě si ani nepřečetl jak byl projekt ve finále upraven a předložen – Brno tam již 

není, ostatně to bylo v rozporu „s unikátností projektu na menší a střední města pod 100 tis. 

obyv. 

- hlavní řešitel musí na schůzku přijít připravený, musí vědět, co se má dělat a diskutovat věcně 

s řešiteli, co kdo bude dělat (věta nějak se tam najděte není důvěryhodná) – ostatně v zápise 

bylo co kdo má udělat a udělal, z jeho řeči bylo zjevné, že si to ani nepřečetl 

- NENÍ SCHOPEN ŘÍCI KDO A JAK SE BUDE PODÍLET, VŮBEC NEVÍ, KDO CO DĚLÁ, DOSTAL UŽ 2 

ZÁPISY A DOSUD MU NEDOŠLO, ŽE DR. KRAMÁŘOVÁ JE URBANISTKA, ŽE VÝZKUM V MALÝCH 

MĚSTECH NENÍ V SOULADU S REŠERŠÍ A STATE OF THE ART 

- co se týče průzkumů, tak reakce formou vy si to udělejte sami .... je to TAČR, tedy aplikovaný 

výzkum, a zdá se, že aplikační garanti jej vůbec nezajímají (to si udělejte sami) CHTĚL BY ŘEŠIT 

BRNO, MOŽNÁ JEJ MÁ JIŽ HOTOVÉ??? – je to zaměřeno na malá města a neustále se 

odkazuje na Brno, působí dojmem, že nemá zájem dělat opravdový průzkum, ale jen něco 

sepsat, co již bylo někde sepsáno 

- v této souvislosti by tým zajímalo (nedozvěděli jsme se) jaká je představa hlavního řešitele na 

zapojení externí firmy – agentury, jakým způsobem bude zapojena? To v případě jejího 

zapojení a splnění milníku zaměřeného na výstupy z dotazníkového šetření potřebuje tým 

vědět do konce března 2019, jinak se nestihne hodnověrně připravit výzkum, který v jednom 

z vybraných měst musí proběhnout už v květnu t.r., jinak milník nedotáhneme (aspoň ne 

v takové kvalitě, v jaké by to tým chtěl mít) 
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- hlavní řešitel sice přináší zkušenosti, ale mimo cíle projektu ... tlačí Brno a neví nic o malých 

městech, přitom je to zaměřené na střední a menší města  

- Očekávala se od hlavního řešitele konstruktivní diskuze, když kdokoliv cokoliv řekl, tak to 

přebil nějakým nic neříkajícím výrokem, což členy týmu silně demotivovalo, vůbec neuměl a 

asi ani nechtěl naslouchat, což by snad hlavní řešitel aspoň na začátku měl, nebo ne?? 

- Neustále opakovaných 20 stránek rešerše něčeho, co nikdo nepochopil k čemu to bude, pro 

mnohé zbytečná ztráta času .. tato rešerše když už, tak by mělo být jasně řečeno „já 

připravím první část na základě svých zkušeností  na základě toho, proč jsem projekt podával, 

a pak se dohodneme na tom, kdo a s čím by to obohatil“ jinak to bude slátanina nesourodých 

částí a v podstatě k ničemu ... posuneme se nějak k cíli řešení??  

- O tomto někteří členové řekli přímo, že je to hovadina. 

- Výstupy musí být ze studií a průzkumů, nikoliv pouze z rešerše (to už přece dělali jiní, co je na 

tom nového?) 

- Je to aplikovaný výzkum pro praxi, nevaří se jen z toho, co už bylo 

- OTÁZKA NA HŘ: jaká je představa o zapojení agentury, je už to s nějakou dohodnuto, nebude 

to jen opakování něčeho, co  už dělala, nebude to jen sběr informací z google maps? 

 

Co vidí tým (v sestavě bez hlavního řešitele) jako další postup: 

 

Cílem projektu by mělo být (bude) „Soubor doporučení, jak motivovat lidi k dopravnímu chování“ 

„ Soubor doporučení jak motivovat a co doporučit městům, co mají dělat, aby bylo město přátelské 

pro všechny lidi, ať už v módu chodců (starých, mladých, dětí, atd), tak v módu uživatele jakéhokoliv 

dopravního prostředku osobní či hromadné dopravy, pro všechny co se ve městě pohybují .....“ 

Toto pochopitelně postupně realizovat formou, která je v soulady s aktivitami a milníky popsanými 

v projektu. 

AKCE: 

- Co nejdříve sesbírat vše, co naši aplikační partneři mají k dispozici, možná se něco hodí i do 

rešerše, ale nepředpokládáme, že toho bude mnoho 

- do konce května vytvořit dotazník pro pilotní ověření v jednom městě, v jednom vybraném 

městě i ověřit 

- potenciálně formou subdodávky realizovat rešerši???? 

- Samozřejmě vytvořit rešerši, nikde není dáno, že to musí mít 7 x 20 stran, bude stačit ji 

sepsat 1 až 2 členy týmu a dát k dispozici. Odbornosti jiných zapojených lidí do takové rešerše 

asi ani nepatří. 

- Do konce roku dokončit materiálovou a výzkumnou studii ve formě získaných materiálů o 

životním způsobu seniorů a dalších účastníků dopravy a života ve městech (středních a 

menších obecně pod 100 tis, obyvatel, přednostně bez MHD) 
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Rozdělovník:  

Stehel, Vyskočilová, Schmeidler, Bartuška, Kramářová, Ližbetinová, Prušková, Šál, Nývlt 


